

Terms and conditions – Finasi:

- Offer is valid on all products at Finasi Furniture stores across the UAE.
- Card transactions of AED 1,000 and above will be charged as per below table:

3 Months installments	1% Processing fee + VAT
6 Months installments	2% Processing fee + VAT
12 Months installments	3% Processing fee + VAT

- Valid only on retail products and doesn't include commercial orders and consulting projects.
- Offer is valid from 1st June 2022 with no blackout dates.
- To avail the offer customer must make the payment using the Deem Credit Card.
- There is no restriction on the number of times the offer can be availed.
- The Offer shall be non-transferable, non-negotiable and non-encashable.
- This Offer cannot be clubbed with any other offer available on Finasi Furniture stores.
- The products and services offered by Finasi Furniture LLC are governed by the Terms of Use prescribed by Finasi and as amended from time to time.
- The terms and conditions of this offer are subject to change without any prior notice.

الشروط والأحكام - فيناسي:

- يسري العرض على جميع المنتجات في متاجر فيناسي للمفروشات في جميع أنحاء الامارات.
- سيتم فرض رسوم على معاملات البطاقة التي تبلغ قيمتها 1,000 درهم إماراتي أو أكثر وفقاً للجدول أدناه:

أقساط لمدة 3 أشهر	1% رسوم إدارية + ضريبة القيمة المضافة
أقساط لمدة 6 أشهر	2% رسوم إدارية + ضريبة القيمة المضافة
أقساط لمدة 12 شهر	3% رسوم إدارية + ضريبة القيمة المضافة

- صالح فقط على منتجات البيع بالتجزئة ولا يشمل الطلبات التجارية والمشاريع الاستشارية.
- يسري العرض ابتداءً من 1 يونيو 2022 ولا يشمل فترة العروض.
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل الدفع باستخدام بطاقة ديم الأثمانية.
- لا توجد قيود على عدد المرات التي يمكن للعميل الاستفادة من العرض.
- العرض غير قابل للتحويل وغير قابل للتفاوض وغير قابل للتخصيص.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر متاح في متاجر فيناسي للأثاث.
- تخضع المنتجات والخدمات لشروط الاستخدام التي تحددها شركة فيناسي للأثاث ويتم تعديلها من وقت لآخر.
- تخضع شروط وأحكام هذا العرض للتغيير دون أي إشعار مسبق.